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		      	Serwis korzysta z plików cookies i innych technologii automatycznego przechowywania danych do celów statystycznych, realizacji usług i reklamowych. Korzystając z naszych stron bez zmiany ustawień przeglądarki będą one zapisane w pamięci urządzenia. Więcej informacji na temat zarządzania plikami cookies znajdziesz w Polityce prywatności.
		    

		

	



  	
    	
			
	        	Klauzula informacyjna

		        ×
	      	

	      	
	        	Drogi użytkowniku,

	        	po zapoznaniu się z niniejszą informacją, poprzez zamknięcie tego okna lub kliknięcie przycisku „Przejdź do serwisu” zgadzasz się na to, aby Twoje dane osobowe były przetwarzane w taki sposób, jak zostało to opisane w naszej Polityce prywatności. Dlatego prosimy, zanim przejdziesz do serwisu, zapoznaj się z tymi informacjami i dokonaj świadomego wyboru. Możesz ten wybór odłożyć na później klikając „Przypomnij później”.

	        	Przeczytaj pełną treść klauzuli
Poniższa Polityka Prywatności opisuje kwestie związane z korzystaniem z portalu https://jawor24h.pl wraz z subdomenami: http://nieruchomosci.jawor24h.pl, http://liga.jawor24h.pl.


 


Dane osobowe


Podstawą prawną sporządzenia poniższej informacji jest Rozporządzenie Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (tzw. „RODO”), a zwłaszcza artykuł 13 RODO.


	Administratorem Państwa danych osobowych, po zarejestrowaniu w serwisie lub komentowaniu materiałów jako osoba niezarejestrowana jest DJAmedia Sp. z o.o. z siedzibą w Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane przez Administratora tylko wtedy, gdy Pan/Pani poda je nam dobrowolnie i wyłącznie w poniższych celach:



	zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	prowadzenia korespondencji za pomocą adresów e-mail, z których korzysta Administrator (np. kontakt@jawor24h.pl, reklama@jawor24h.pl i innych) – w zakresie bieżącego kontaktu, udzielania odpowiedzi na zapytania w tym w sprawie pomocy technicznej. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy, względnie realizacja usługi (art. 6 ust. 1 lit. b RODO) i/lub zgoda na przetwarzanie danych osobowych na potrzeby kontaktu i korespondencji (podstawa prawna: art. 6 ust. 1 lit a RODO);
	świadczenia usługi newslettera i wysyłki informacji handlowych drogą elektroniczną - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest zgoda (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	marketingowym Administratora - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – marketing własnych produktów i usług (art. 6 ust. 1 lit. f RODO);
	rozpatrzenia reklamacji, dochodzenia i obrony w razie zaistnienia wzajemnych roszczeń. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – (art. 6 ust. 1 lit. f RODO).



	Podane dane osobowe nie będą udostępniane innym podmiotom, poza tymi, którzy posiadają odpowiednią podstawę prawną.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane i przechowywane przez okres, który Administrator podaje każdorazowo przy pozyskiwaniu danych, a przypadku braku podania tego okresu - przez okres niezbędny dla wykonania umowy, realizacji usługi albo zamówienia, a po tym okresie dla celów i przez czas oraz w zakresie wymaganym przez przepisy prawa lub dla zabezpieczenia ewentualnych roszczeń. Jeżeli podstawą przetwarzania tych danych jest zgoda – wówczas dane nie będą przechowywane po wycofaniu tej zgody, poza przypadkami szczególnymi wskazanymi w RODO. Administrator może bowiem przechowywać dane przez dłuższy okres gdy wynika to obowiązku nałożonego na Administratora.
	Posiada Pan/Pani prawo dostępu do treści swoich danych i ich sprostowania, usunięcia, ograniczenia przetwarzania, prawo do przenoszenia danych, prawo do cofnięcia zgody w dowolnym momencie bez wpływu na zgodność z prawem przetwarzania, którego dokonano na podstawie zgody przed jej cofnięciem.
	Ma Pan/Pani prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego - Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, gdy uzna Pan/Pani, iż przetwarzanie danych osobowych Pana/Pani dotyczących narusza przepisy ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 r.
	Podanie przez Pana/Panią danych osobowych jest dobrowolne, ale niezbędne w celu zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Jest Pan/Pani zobowiązana do ich podania, a konsekwencją niepodania danych osobowych będzie niezawarcie umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie.
	Podane dane osobowe będą przetwarzane na podstawie art. 6 ust. 1 pkt a) i zgodnie z treścią ogólnego rozporządzenia o ochronie danych.
	Administrator serwisu dołożył należytej staranności w celu odpowiedniego zabezpieczenia przekazanych danych osobowych, a w szczególności przed ich udostępnieniem osobom nieupoważnionym.
	Dane osobowe są przetwarzane z uwzględnieniem zasady: rozliczalności, adekwatności oraz rzetelności.
	W każdej chwili istnieje możliwość odwołania zgody na przesyłanie informacji handlowej. Po odwołaniu zgody na przesyłanie informacji handlowej nie otrzymacie Państwo Newslettera.
	Istnieje możliwość wniesienia sprzeciwu na przetwarzanie danych osobowych w celach marketingowych Administratora.



 


Pliki Cookies


	Dla Państwa wygody strona jawor24h.pl, zwana dalej portalem, używa plików cookies i podobnych technologii m.in. po to, by dostosować serwis do potrzeb użytkowników i w celach statystycznych. Pliki Cookies to niewielkie pliki tekstowe wysyłane przez serwis internetowy, który odwiedza internauta, do urządzenia internauty.
	Cookies używają też serwisy, do których się odwołujemy pokazując np. multimedia. W przeglądarce internetowej można zmienić ustawienia dotyczące Cookies. Brak zmiany tych ustawień oznacza akceptację dla stosowanych tu Cookies.
	Portal stosuje Cookies wydajnościowe, czyli służące do zbierania informacji o sposobie korzystania ze strony, by lepiej działała, oraz funkcjonalne, czyli pozwalające „pamiętać” o ustawieniach użytkownika (np. język, rozmiar czcionki).
	Portal jawor24h.pl wykorzystuje poniższe pliki Cookies:
		PHPSESSID – plik cookie utrzymujący identyfikator bieżącej sesji pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_j24h_cookie – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o wykorzystywaniu plików cookies.
	_j24h_regulamin – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o zaktualizowanym Regulaminie.
	_j24h_app – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o aplikacji na urządzenia mobilne.
	_j24h_chat – plik cookie sprawdzający wyświetlenie powitania na czacie.
	_j24h_leave – plik cookie sprawdzający wyświetlenie różnych powiadomień na czacie.
	_j24h_ulg, _j24h_upw – pliki cookie utrzymujące status logowania Użytkownika pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_ga, _gid, _gat – pliki cookie generowane przez Google Analytics.


	
	Poziom ochrony przed Cookies ustawia się w każdej przeglądarce, aż do całkowitego blokowania plików Cookies. Zwiększa to poziom bezpieczeństwa i ochrony danych, ale może także uniemożliwiać niektóre funkcje, np. zalogowanie się na konto pocztowe.
	Jak zmienia się ustawienia w najbardziej popularnych wyszukiwarkach:



	Google Chrome



Należy kliknąć na menu (w prawym górnym rogu), zakładka Ustawienia > Pokaż ustawienia zaawansowane. W sekcji „Prywatność” trzeba kliknąć przycisk Ustawienia treści. W sekcji „Pliki cookie” można zmienić następujące ustawienia plików Cookie:


	Usuwanie plików Cookie,
	Domyślne blokowanie plików Cookie,
	Domyślne zezwalanie na pliki Cookie,
	Domyślne zachowywanie plików Cookie i danych stron do zamknięcia przeglądarki
	Określanie wyjątków dla plików Cookie z konkretnych witryn lub domen



	Internet Explorer 6.0 i 7.0



Z menu przeglądarki (prawy górny róg): Narzędzia > Opcje Internetowe > Prywatność, przycisk Witryny. Suwakiem ustawiamy poziom, zmianę zatwierdzamy przyciskiem OK.


	Mozilla Firefox



Z menu przeglądarki: Narzędzia > Opcje > Prywatność. Uaktywnić pole Program Firefox: „będzie używał ustawień użytkownika”. O ciasteczkach (cookies) decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Akceptuj ciasteczka.


	Opera



Z menu przeglądarki: Narzędzie > Preferencje > Zaawansowane. O ciasteczkach decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Ciasteczka.


	Safari



W menu rozwijanym Safari trzeba wybrać Preferencje i kliknąć ikonę Bezpieczeństwo.

W tym miejscu wybiera się poziom bezpieczeństwa w obszarze „Akceptuj pliki cookie”.


	      	

	      	
	        	Przypomnij później
	        	Przejdź do serwisu
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                        (Film) Stało się! Kolejna ważna inwestycja niebawem w Jaworze

                        Na ostatniej sesji Rady Miejskiej w Jaworze, Andrzej Kobes, przewodniczący Komisji Gospodarki i Rozwoju Miasta, przekazał rajcom informację o realizacji przez gminę zadania, na które mieszkańcy Jawora czekali od wielu lat.
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Paweł  Sasiela


            

            Czwartek, 9 czerwca 2016 o 23:05
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                    117
                    
                

            

                


            

            własne 
            
Andrzej Kobes Komisja Gospodarki i… Przewodniczący Komisji… Komisja Gospodarki Rada Miejska w Jaworze Emilian Bera męska decyzja 

            
                        
                            Ważny komentarz

                            
                                
                                
                                    zaniepokojony•10 czerwca 2016 o 01:05
                                    Toaleta miejska urasta do rangi symbolu inwestycyjnego szalaństwa jakie ogarnęło miasto w ostatnich…
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                    Nie opadły jeszcze emocje po przyznaniu przez Radę Miejską absolutorium burmistrzowi Jawora, gdy głos zabrał przewodniczący jednej z najważniejszych komisji.


- Tę informację miałem przekazać państwu w terminie późniejszym, na kolejnej sesji, ale z uwagi na to, że to zadanie, o którym mówimy już od dziesięciu lat, zostanie w przyszłym tygodniu rozpoczęte - mówił podniośle Andrzej Kobes. - Muszę podziękować panu burmistrzowi za podjęcie męskiej decyzji - dodawał.


Więcej w materiale wideo!

                                    

                            

                                
                                    
                        
                             Wyraź swoją opinię

                            SKOMENTUJ

                        
                    

                    
                                        
                             Powiadom znajomych

                            UDOSTĘPNIJ

                        
                    

            

            
                  
            

                        
                	 Poprzedni artykuł
(Foto) W Dobkowie o dobrych praktykach w edukacji przyrodniczej

	Następny artykuł 
Niebawem nowe wiaty



            

        

                
            

    Komentarze (117)
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                        Proszę zachować komentarze zgodne z regulaminem oraz zasadami współżycia społecznego i dobrymi obyczajami. Informujemy, że Administratorem poniższych danych osobowych jest DJAmedia Sp. z o.o., Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka. Dane osobowe zostały przekazane dobrowolnie i będą przetwarzane wyłącznie w celu przesłania zamieszczenia komentarza na portalu. Bez wyraźnej zgody dane osobowe nie będą udostępniane innym odbiorcom danych. Osoba, której dane dotyczą ma prawo dostępu do treści swoich danych oraz ich poprawiania i usuwania poprzez kontakt z Administratorem: kontakt@jawor24h.pl.

                    

                

                
                    
                                            
                            Zaloguj się, aby korzystać ze wszystkich funkcji komentarzy.
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    a otwarty basen letni w Jaworze obiecał jaworzanom EB, zresztą podobnie jak miejsca pracy dla jaworzan i darmowa komunikację
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    basen sobie Marku sam musisz wybudować.
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    oj, obiecał. Na obiecankach się skończyło. Myślę, że temu panu EB musimy powiedzieć - pana nie chcemy
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    Tomasz•29 czerwca 2016 o 17:28

    Nie trafiony pomysł, nie trafiona lokalizacja a ile to będzie nas kosztowało samo utrzymanie tego "obiektu"? i nad czym tu takie zachwyty?
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    Wystarczyłoby udostępnić nowe toalety w centrum Rynku (przy BOK) także po południu i w weekendy. Po co reanimować za niemałe pieniądze stare, źle zlokalizowane do dzisiejszych potrzeb (daleko od centrum, w podziemiach)? Ciekawe kto zrobił na to dokumentację i ile ona kosztowała i ile będzie kosztował ten remont?
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    Dziwi mnie, że do tej pory nikt z radnych nie zainteresował się ceną tej zamiatarki. Na rynku dostępne są tej samej klasy za ponad 100 tys. zł tańsze.
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    Raaf•22 czerwca 2016 o 21:35

    Mam taką propozycję, wybudujmy lotnisko takie jak w Radomiu. Zawsze to będzie jakiś splendor i nowe miejsca pracy :P.
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    Oponenci zapewne chodzili za winkiel stodoły
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    odpowiedź ??? -  mam na myśli to , co zrobione w poprzedniej kadencji
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    Anka Skrobanka•17 czerwca 2016 o 13:41

    A słyszeliście, że już za kilka miesięcy Jawor ma szansę pobić Słupsk w temacie pińćset plus?
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    Matko kochana, inwestycja na rangę ... Gdyby to był remont straszącego wyglądem obdrapanego zamku z powybijanymi szybami to można zrozumieć tą euforię i majestat, z jakim się komunikuje wieść o inwestycji wszechczasów, ale reanimacja starego kibloschronu w niedzisiejszym już standardzie i kiepskiej lokalizacji wywołało wow, ale z zaniemówienia, a nie z zachwytu
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    Owszem , są zmiany na lepsze , miasto wyładniało ,  trzeba przyznać,  ale nazywanie miejskiego szaletu kolejną ważną inwestycją , to już przesada.
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    ale za to mamy prawie nówkę nieśmiganą superzamiatarkę za 600 tyś zł
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    po prostu cód miódnie z Jawora•17 czerwca 2016 o 17:58

    nie wspominając już o wszechobecnych śmierdzących białych plamach-odchodach gołębich
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    Ratusz jest oficjalnym budynkiem urzędowym, odwiedzają go i robią sobie przed nim zdjęcie goście, turyści, jutro nawet w rauszu odbyć się ”II Ogólnopolski Zjazd Regionalistów Polskich nad Odrą" a flagi na balkonie burmistrza urągają szacunkowi do symboli narodowych-brudne, pomiętolone, poplątane-aż wstyd.
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    A co konkretnie takiego wielkiego wydarzyło się w mieście po półtora roku kadencji poza kilkoma skwerkami?
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    A obskurny dworzec kolejowy ? !  A paskudny przystanek autobusowy pod zamkiem ? !  Od lat dziadostwo . Od lat do Jawora przyjeżdżam ,i ciągle widzę to samo . Żenada !
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    草塔美女干部浙江大学金宽
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    喜欢亚沃尔
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    masakra:)•14 czerwca 2016 o 22:22

    Oferta jednej z firm - wynajem TOI TOI
miesięczny wynajem toalety przenośnej z dowozem, ustawieniem i serwisem.
Cennik toalet z kilkoma serwisami w miesiącu:
Toaleta STANDARD:
1 serwis w miesiącu -   150zł +8% Vat
2 serwisy w miesiącu - 200zł +8% Vat
4 serwis w miesiącu -   300zł +8% Vat

Toaleta VIP: (dodatkowo umywalka + pojemnik na mydło + oświetleni)
1 serwis w miesiącu -   180zł +8% Vat
2 serwisy w miesiącu -  230zł +8% Vat
4 serwis w miesiącu -    330zł +8% Vat
 Są również toalety z "dyżurką" :)
Jakby nie liczyć postawienie TOI TOI za 360zł / m-c 
(VIP :) ) to koszty stosunkowo niskie.... Dwa TOI TOI  jeden w rynku drugi obok Kościoła Pokoju spokojnei wystarczą....a koszty pewnie bedą znacznie niższe.... tak długo oczekiwanej przez Jaworzan :P :P :P inwestycji
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    Milena Ordziejewska•14 czerwca 2016 o 18:26

    Ludzie wy się nawet na temat kibla ze sobą kłócicie:)))Nie wiem jak to skomentować, chyba brak mi słów.
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    pawełMilena Ordziejewska•15 czerwca 2016 o 10:01

    droga Milenko,nikt nie kłóci się na temat kibla , tylko na temat sensowności wydawania pieniędzy z kasy gminy czyli naszych wspólnych.
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    nie zgadzam się, pieniądze na pewno nie będą wyrzucone w błoto, tylko w g.... Z drugiej strony jaki przewodniczący komisji taka inwestycja.
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    aleksandra klimczyk•14 czerwca 2016 o 14:10•Edytowany

    Mam inne zdanie na ten temat niż radny Kobes.Uważam, że to będą wyrzucone pieniądze, bo lokalizacja nietrafiona.
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    Pani Olu proszę zwrócić uwagę również na fakt, że oprócz kiepskiej lokalizacji obiekt będzie zupełnie niedostępny dla osób niepełnosprawnych. Obecnie w budownictwie i generalnie w inwestycjach nie robi się takich rzeczy! Ciesze się  że Pani opinia jest faktycznie Pani, bo niestety u dziennikarzy związanych z NGJ różnie z tym bywa.
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        Pani Olu proszę zwrócić uwagę również na fakt, że oprócz kiepskiej lokalizacji obiekt będzie zupełnie niedostępny dla osób niepełnosprawnych. Obecnie w budownictwie i generalnie w inwestycjach nie robi się takich rzeczy! Ciesze się  że Pani opinia jest faktycznie Pani, bo niestety u dziennikarzy związanych z NGJ różnie z tym bywa.
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    nie trafiony pomysłaleksandra klimczyk•14 czerwca 2016 o 17:15

    pomysł radnego Kobesa na kibelek w tym miejscu nie podoba się kompletnie mieszkańcom, ale jak widać na nagraniu to bardzo podoba się radnej Wojda i radnej  Ostapiuk, które bardzo  zachwyciły sie tym pomysłem i dały   gromkie brawa  panu Kobesowi.  Też biłbym brawo gdyby to był pomysł na kibelek w Rynku, ale nie brawa za taki bubel.
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    popieram Panią , ja tez tak uważam , moja rodzina i sąsiedzi uważamy , że to kompletnie nie trafiona inwestycja w tym  miejscu, ale radny Kobes ma swoje złote pomysły i na dodatek jest sam sobą  zachwycony , tylko kto za te pomysły zapłaci.?
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    Po minie, argumentacji i sposobie przedstawienia tego pomysłu widać, że radny żywi głęboki sentyment do dawnych czasów i tego miejsca, tylko że to jego marzenie ma być zrealizowane z publicznej kasy. Dziś standardy w zakresie toalet publicznych (funkcjonalności, komfortu, bezpieczeństwa i przedw wszystkim lokalizacji i dostępności uległy zmianie-podobnie jak i innych dziedzinach, np. w zakresie lokali gastronomicznych. Ludzie dziś podróżują po świecie i mają pogląd na wiele rzeczy, których zapewnienia oczekują również w Jaworze.
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    Kolejka•13 czerwca 2016 o 23:19

    Podobno w Myśliborzu też stawiają kibel :) I to bez uchwały rady gminy... Jawor chyba stać na więcej niż gminę Paszowice??????
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    W Jaworze przydałby się na stanowisku burmistrza ktoś taki jak Oszczęda. Zamiast tego mamy ...
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    http://www.toaletypubliczne.pl/toalety-modele/detail,nID,887
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    Myszka•13 czerwca 2016 o 17:04

    A ja się bardzo ciszę , że coś robią nawet jeśli jest to szalet miejski- też jest potrzebny
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        A ja się bardzo ciszę , że coś robią nawet jeśli jest to szalet miejski- też jest potrzebny
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    dla kogo to?Myszka•13 czerwca 2016 o 17:14

    wszystko fajnie z tym "coś", tylko nie w tej lokalizacji i nie w tym standardzie
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    tylko, że dziś już są inne standardy i oczekiwania-nawet w dziedzinie szaletów miejskich
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    dirty grandpa•13 czerwca 2016 o 11:24

    Ja tam od dawna chadzam na spacery po przepięknym i pachnącym  jaworskim ryneczku w pieluchomajtkach i czuje się jak młody bóg. Co i wam polecam.
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        Ja tam od dawna chadzam na spacery po przepięknym i pachnącym  jaworskim ryneczku w pieluchomajtkach i czuje się jak młody bóg. Co i wam polecam.
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    Pogadaliśmy sobie o kibelku , bardzo to pasjonujący temat . Nie ma kibelka , źle , jest , jakby jeszcze gorzej . Nie dogodzi nam , oj , nie dogodzi : ) 
Wkrótce uroczyste przecięcie papierowej wstęgi : ) i znowu radosne uśmiechy radnych , że ważna inwestycja powstała . Dobre i to .
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        Pogadaliśmy sobie o kibelku , bardzo to pasjonujący temat . Nie ma kibelka , źle , jest , jakby jeszcze gorzej . Nie dogodzi nam , oj , nie dogodzi : ) 
Wkrótce uroczyste przecięcie papierowej wstęgi : ) i znowu radosne uśmiechy radnych , że ważna inwestycja powstała . Dobre i to .
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    Abc w kupie cieplej :p
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        Abc w kupie cieplej :p
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    Jaworzanie trzymajmy się w kupie . W kupie zawsze raźniej : )
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        Jaworzanie trzymajmy się w kupie . W kupie zawsze raźniej : )
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    oabc•13 czerwca 2016 o 07:10

    a może sprawdzić kto zrobił projekt który wylądował pod ziemią bo to że bubel to Jaworzanie się przekonali
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        a może sprawdzić kto zrobił projekt który wylądował pod ziemią bo to że bubel to Jaworzanie się przekonali
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    jędruś•12 czerwca 2016 o 15:29

    nie mata dziaguara, nie będziecie mat mencedesa, a więc bęc 
łenergia łuwolniona,
za to kibel mata
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        nie mata dziaguara, nie będziecie mat mencedesa, a więc bęc 
łenergia łuwolniona,
za to kibel mata
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    czy ktoś wie•11 czerwca 2016 o 23:09

    ile ta podziemna nora ma kosztować i kto za to zapłaci? 
kiedy zrobiono projekt tego KIBLA i  ile ten projekt kosztował ? 
Ciekawe czy gdyby radni mieli zapłacić ze swoich pieniędzy za ten kibiel, to czy wtedy bili by brawo radnemu Kobesowi i tak by się śmiali . Jestem ciekaw jak często radni będą korzystali z tego podziemia.
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        ile ta podziemna nora ma kosztować i kto za to zapłaci? 
kiedy zrobiono projekt tego KIBLA i  ile ten projekt kosztował ? 
Ciekawe czy gdyby radni mieli zapłacić ze swoich pieniędzy za ten kibiel, to czy wtedy bili by brawo radnemu Kobesowi i tak by się śmiali . Jestem ciekaw jak często radni będą korzystali z tego podziemia.
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    teraz tak się śmiejecie ale jak was przyciśnie to pierwsi polecicie skorzystać
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        teraz tak się śmiejecie ale jak was przyciśnie to pierwsi polecicie skorzystać
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    otwarterealista•14 czerwca 2016 o 07:00

    Samoobsługowe czynne są 24 h/dobę-ten też tak czynny będzie?
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        Samoobsługowe czynne są 24 h/dobę-ten też tak czynny będzie?
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    do realistyrealista•11 czerwca 2016 o 22:23

    jak mnie przyciśnie to pójdę do tego kibelka przy wejściu do Parku Pokoju, anie będę leciał przez  krzyżówki na Placu Wolności i jeszcze do podziemia po schodkach . Boje sie że jak kogoś przyciśnie to w zyciu w  takim labiryncie nie zdąży do tego przybytku . 
 Za taki "mądry" pomysł radnemu Kobesowi chyba trzeba będzie dać medal tylko  z czego miałby być ten medal .
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        jak mnie przyciśnie to pójdę do tego kibelka przy wejściu do Parku Pokoju, anie będę leciał przez  krzyżówki na Placu Wolności i jeszcze do podziemia po schodkach . Boje sie że jak kogoś przyciśnie to w zyciu w  takim labiryncie nie zdąży do tego przybytku . 
 Za taki "mądry" pomysł radnemu Kobesowi chyba trzeba będzie dać medal tylko  z czego miałby być ten medal .
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    jak będzie otwarty
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    abca•13 czerwca 2016 o 01:14

    Przecież do zamkniętego nie polecimy , chyba kłódkę pocałować : )
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    tylko referendum uratuje miasto•11 czerwca 2016 o 15:06

    krótko : do tej pory było cyrk, teraz rusza oddział psychiatryczny.  Srocz - inwestycyjnym sukcesem
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    adamtylko referendum uratuje miasto•11 czerwca 2016 o 19:41

    Ale jak żyć bez tego czegoś ? ! Jak żyć ?!
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    nie wierzę własnym uszom•11 czerwca 2016 o 07:37

    Radny mówi o remoncie niefortunnie zlokalizowanego w stosunku do potrzeb mieszkańców i turystów (nie przy głównych atrakcjach i miejscach rekreacji), starego, podziemnego kibla, z którego skorzystania będą miały trudność osoby niepełnosprawne, starsze, schorowane, matki z małymi dziećmi (z wózkami) za minimum 75 tyś zł, którego dalsze utrzymanie prawdopodobnie będzie generowało następne koszty zamiast zwrot inwestycji, gdy w dzisiejszych czasach w Polsce, wzorem innych cywilizowanych krajów, już dawno odchodzi się od takich modelów funkcjonowania publicznych szaletów, zastępując je nowoczesnymi, oszczędnościowymi, zawierającymi nowe technologie pomocne klientom wolnostojącymi samoobsługowymi szaletami publicznymi.
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        Radny mówi o remoncie niefortunnie zlokalizowanego w stosunku do potrzeb mieszkańców i turystów (nie przy głównych atrakcjach i miejscach rekreacji), starego, podziemnego kibla, z którego skorzystania będą miały trudność osoby niepełnosprawne, starsze, schorowane, matki z małymi dziećmi (z wózkami) za minimum 75 tyś zł, którego dalsze utrzymanie prawdopodobnie będzie generowało następne koszty zamiast zwrot inwestycji, gdy w dzisiejszych czasach w Polsce, wzorem innych cywilizowanych krajów, już dawno odchodzi się od takich modelów funkcjonowania publicznych szaletów, zastępując je nowoczesnymi, oszczędnościowymi, zawierającymi nowe technologie pomocne klientom wolnostojącymi samoobsługowymi szaletami publicznymi.
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    tak się to dziś robi (wyznacza miejsca oraz zapewnia dostępność, standard, komfort i bezpieczeństwo klientom):

https://budzet.dialoguj.pl/projects/1298-program-budowy-sieci-toalet-samoobslugowych-dla-krakowa

http://toaletybudotechnika.com.pl/o-toaletach/
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    Władysław Ekologiczny•10 czerwca 2016 o 23:56

    No to sie wreszcie zesra.m
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        No to sie wreszcie zesra.m
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    ojoj•10 czerwca 2016 o 23:53

    Ci panaburmistrzowi radni to jeden lepszy od drugiego. Polecam obejrzeć wystąpienia Bandera i Gaszyńskiej z sesji absolutoryjnej.
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        Ci panaburmistrzowi radni to jeden lepszy od drugiego. Polecam obejrzeć wystąpienia Bandera i Gaszyńskiej z sesji absolutoryjnej.
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    ciekawe kto im to napisał...

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]1
    Lubię to: 1
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        ciekawe kto im to napisał...
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    Daj Pan spokój, dukali jak ...
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        Daj Pan spokój, dukali jak ...
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    faktycznie , kiepsko im to idzie
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        faktycznie , kiepsko im to idzie
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    ale tytuł " Stało się" . o jejku , jejku !!!  O jej naprawdę stało się , prawdziwa wielka inwestycja w Jaworze " kibel " , a jaka radość radnych z drużyny burmistrza . Śmiać mi się chce , ha,ha , ha ,
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        ale tytuł " Stało się" . o jejku , jejku !!!  O jej naprawdę stało się , prawdziwa wielka inwestycja w Jaworze " kibel " , a jaka radość radnych z drużyny burmistrza . Śmiać mi się chce , ha,ha , ha ,
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    mieszkaniec Jawora•10 czerwca 2016 o 22:20

    Zastanawiam się, jak z tego szaletu będą korzystać osoby niepełnosprawne. Poza tym tym tempem to może burmistrz do końca kadencji go zrobi.
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        Zastanawiam się, jak z tego szaletu będą korzystać osoby niepełnosprawne. Poza tym tym tempem to może burmistrz do końca kadencji go zrobi.
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    za co dziękować•10 czerwca 2016 o 22:19

    ja piernicze , ale brawa i radość radnych.Myślałem że nie wiem jaka wielka inwestycja , co najmniej basen letni. A tu co KIBEL pod ziemią. Już mnie nudzą te podziekowania dla burmistrza za byle co. 
Ludzie nie dajcie się zwariować , przecież powinien być plan inwestycji i wtedy robi się po kolei , nie wielkie podziękowania za "kibelek".
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        ja piernicze , ale brawa i radość radnych.Myślałem że nie wiem jaka wielka inwestycja , co najmniej basen letni. A tu co KIBEL pod ziemią. Już mnie nudzą te podziekowania dla burmistrza za byle co. 
Ludzie nie dajcie się zwariować , przecież powinien być plan inwestycji i wtedy robi się po kolei , nie wielkie podziękowania za "kibelek".
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    wątpiący•10 czerwca 2016 o 22:12

    z czego się cieszyć, ? że zrobią kibel kilka metrów pod ziemią do którego mało kto będzie chodził , no bo kto będzie szedł np z Parku Pokoju przez krzyżówkę na Placu Wolności jak ma WC przy wyjściu z Parku Pokoju.Lepiej zadbajcie żeby to WC było czynne i będzie ok. Na to konto niech burmistrz zrobi kibel w Rynku . 
Zastanawiam się jak radny Kobes skaltulował że ten kibiel pod ziemią będzie dochodowy?
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        z czego się cieszyć, ? że zrobią kibel kilka metrów pod ziemią do którego mało kto będzie chodził , no bo kto będzie szedł np z Parku Pokoju przez krzyżówkę na Placu Wolności jak ma WC przy wyjściu z Parku Pokoju.Lepiej zadbajcie żeby to WC było czynne i będzie ok. Na to konto niech burmistrz zrobi kibel w Rynku . 
Zastanawiam się jak radny Kobes skaltulował że ten kibiel pod ziemią będzie dochodowy?
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    adamwątpiący•11 czerwca 2016 o 21:30

    Może będzie etat klozetowej i w ten sposób skalkulował ?
A kto kibelek posprząta ? Pewnie pani klozetowa . Fakt , cieszyli się radni , cieszyli : ) Klozecik to już coś .
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        Może będzie etat klozetowej i w ten sposób skalkulował ?
A kto kibelek posprząta ? Pewnie pani klozetowa . Fakt , cieszyli się radni , cieszyli : ) Klozecik to już coś .
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    Roman•10 czerwca 2016 o 21:37

    Super, po mału, małymi krokami wyremontują całe miasto. Należny się cieszyć, a nie narzekać i krytykować.
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        Super, po mału, małymi krokami wyremontują całe miasto. Należny się cieszyć, a nie narzekać i krytykować.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: zbędne to]
    zbędne toRoman•10 czerwca 2016 o 22:38

    z czego tu się cieszyć ? z kibelka do którego mało kto pójdzie , przecież jest już jeden kibel przy wejściu do Parku Pokoju . Czemu  nasze podatki mają iść na dziwne wymysły radnych ?.
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        z czego tu się cieszyć ? z kibelka do którego mało kto pójdzie , przecież jest już jeden kibel przy wejściu do Parku Pokoju . Czemu  nasze podatki mają iść na dziwne wymysły radnych ?.
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    obserwatorRoman•10 czerwca 2016 o 22:05

    ROMAN ! to już prawie dwa lata a inwestycje to kilka posadzonych kwiatków ! Obudź sie ROMUŚ widocznie patrzysz przez "różowe okulary"
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        ROMAN ! to już prawie dwa lata a inwestycje to kilka posadzonych kwiatków ! Obudź sie ROMUŚ widocznie patrzysz przez "różowe okulary"
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    Martaobserwator•10 czerwca 2016 o 23:56

    Za urbańskiego zrobiono płytę rynku, ecmen, wiele rewitalizacji i termomodernizacji. A co zrobił obecny z tego co obiecał przed wyborami?
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        Za urbańskiego zrobiono płytę rynku, ecmen, wiele rewitalizacji i termomodernizacji. A co zrobił obecny z tego co obiecał przed wyborami?
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    do obs.obserwator•10 czerwca 2016 o 22:32

    taki z ciebie obserwator? przez 12 lat nawet kwiatków nie potrafiliście posadzic!
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        taki z ciebie obserwator? przez 12 lat nawet kwiatków nie potrafiliście posadzic!
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    kwestia podejściaRoman•10 czerwca 2016 o 21:53

    Romku, kadencja trwa tylko 4 lata, zaraz miną 2. Jakby myśleć po Twojemu i utrzymać obecne tępo realizacji inwestycji to nasz roczny budżet nie jest za mały, tylko za duży i za tej kadencji jeszcze wygeneruje się sporą nadwyżkę.
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        Romku, kadencja trwa tylko 4 lata, zaraz miną 2. Jakby myśleć po Twojemu i utrzymać obecne tępo realizacji inwestycji to nasz roczny budżet nie jest za mały, tylko za duży i za tej kadencji jeszcze wygeneruje się sporą nadwyżkę.
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    :)kwestia podejścia•10 czerwca 2016 o 23:03

    zachęcam do lektury słownika, a dopiero później pisania komentarzy, pozdrawiam
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        zachęcam do lektury słownika, a dopiero później pisania komentarzy, pozdrawiam
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    Hmm•10 czerwca 2016 o 17:30

    A nie taniej i gospodarniej byłoby wybudować lub zakupić gotowy nowoczesny szalet dostosowany do osób niepełnosprawnych w pobliżu Rynku-np. przy parkingu na Zamkowej?

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]12
    Lubię to: 12
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        A nie taniej i gospodarniej byłoby wybudować lub zakupić gotowy nowoczesny szalet dostosowany do osób niepełnosprawnych w pobliżu Rynku-np. przy parkingu na Zamkowej?
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                [image: standardy europejskie]
    standardy europejskieHmm•10 czerwca 2016 o 17:51

    http://toaletybudotechnika.com.pl/o-toaletach/
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        http://toaletybudotechnika.com.pl/o-toaletach/
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                [image: nowocześniej i gospodarniej]
    nowocześniej i gospodarniejHmm•10 czerwca 2016 o 17:44

    http://toaletybudotechnika.com.pl/2014/10/

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]2
    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        http://toaletybudotechnika.com.pl/2014/10/
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    dzisiejsze standardyHmm•10 czerwca 2016 o 17:42

    http://wawalove.pl/W-Warszawie-stana-nowoczesne-automatyczne-toalety-LOKALIZACJE-a16283
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        http://wawalove.pl/W-Warszawie-stana-nowoczesne-automatyczne-toalety-LOKALIZACJE-a16283
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                [image: dzisiejsze standardy]
    dzisiejsze standardyHmm•10 czerwca 2016 o 17:41

    http://warszawa.naszemiasto.pl/artykul/toalety-miejskie-w-warszawie-zobacz-pierwsze-samoobslugowe,3576215,artgal,t,id,tm.html
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        http://warszawa.naszemiasto.pl/artykul/toalety-miejskie-w-warszawie-zobacz-pierwsze-samoobslugowe,3576215,artgal,t,id,tm.html
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    dzisiejsze standardyHmm•10 czerwca 2016 o 17:38

    https://budzet.dialoguj.pl/projects/1298-program-budowy-sieci-toalet-samoobslugowych-dla-krakowa
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        https://budzet.dialoguj.pl/projects/1298-program-budowy-sieci-toalet-samoobslugowych-dla-krakowa
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    trendyHmm•10 czerwca 2016 o 17:34

    samoobsługowe szalety są tańsze w eksploatacji (nie ma potrzeby zatrudnienia babci klozetowej) i są czynne 24h/dobę
http://www.portalsamorzadowy.pl/gospodarka-komunalna/samorzady-inwestuja-w-toalety-publiczne,68220.html
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        samoobsługowe szalety są tańsze w eksploatacji (nie ma potrzeby zatrudnienia babci klozetowej) i są czynne 24h/dobę
http://www.portalsamorzadowy.pl/gospodarka-komunalna/samorzady-inwestuja-w-toalety-publiczne,68220.html
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    czesiek•10 czerwca 2016 o 16:07

    no dobra dałem się nabrać. Myślałem ,że chodzi o basen w parku.
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        no dobra dałem się nabrać. Myślałem ,że chodzi o basen w parku.
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    anna inna•10 czerwca 2016 o 15:15

    przez 12 lat nic nie robili, teraz maja odwagę wszystko krytykowac, zwlaszcza w hejtowski sposób, wstyd ! po tych wszystkich latach nic nierobienia, obecnie każda najmniejsza inwestycja jest na wage złota i ogromnym wydarzeniem, gdyby to wszystko było zrobione wcześniej teraz mozna byłoby zając się czym innym, gmina nadrabia stracony czas, widać to na każdym roku, a w jakim tempie, w jaki sposób, to już na pewno nie mają nic do powiedzenia Ci co tu się ukrywają! pusty śmiech mnie ogarnia jak czytam te wasze wpisy, zresztą, począwszy od mądrych artykułów, żenada
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        przez 12 lat nic nie robili, teraz maja odwagę wszystko krytykowac, zwlaszcza w hejtowski sposób, wstyd ! po tych wszystkich latach nic nierobienia, obecnie każda najmniejsza inwestycja jest na wage złota i ogromnym wydarzeniem, gdyby to wszystko było zrobione wcześniej teraz mozna byłoby zając się czym innym, gmina nadrabia stracony czas, widać to na każdym roku, a w jakim tempie, w jaki sposób, to już na pewno nie mają nic do powiedzenia Ci co tu się ukrywają! pusty śmiech mnie ogarnia jak czytam te wasze wpisy, zresztą, począwszy od mądrych artykułów, żenada
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    do Anny innaanna inna•12 czerwca 2016 o 17:40

    oj.Anna inna ty naprawdę jesteś  inna, i na do dodatek chyba krótkowidz ,   bo widzisz kosze na śmieci postawione przez burmistrza Bere , a nie widzisz dużych inwestycji zrobionych prze burmistrza Urbańskiego .Chyba jestes z PO bo chwalisz byle co aby tylko chwalić i nie potrafisz popatrzec obiektywnie na milionowe inwestycje zrobione przez poprzednika.
Jak obecny burmistrz zrobi co najmniej tyle ile zrobił poprzedni burmistrz to ja mu pogratuluję i na pewno nie będę   pisał że nic nie zrobił , tak jak ty piszesz , oj inna nieładnie
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        oj.Anna inna ty naprawdę jesteś  inna, i na do dodatek chyba krótkowidz ,   bo widzisz kosze na śmieci postawione przez burmistrza Bere , a nie widzisz dużych inwestycji zrobionych prze burmistrza Urbańskiego .Chyba jestes z PO bo chwalisz byle co aby tylko chwalić i nie potrafisz popatrzec obiektywnie na milionowe inwestycje zrobione przez poprzednika.
Jak obecny burmistrz zrobi co najmniej tyle ile zrobił poprzedni burmistrz to ja mu pogratuluję i na pewno nie będę   pisał że nic nie zrobił , tak jak ty piszesz , oj inna nieładnie
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    o niedo Anny inna•13 czerwca 2016 o 08:58

    nie daj Bóg żeby rządy tego pana miały trwać jeszcze 12 lat, czarno to widze

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]6
    Lubię to: 6
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        nie daj Bóg żeby rządy tego pana miały trwać jeszcze 12 lat, czarno to widze
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    ciekawskido Anny inna•12 czerwca 2016 o 20:19

    A tez ma na to 12 lat?
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        A tez ma na to 12 lat?
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    do ANIanna inna•10 czerwca 2016 o 22:15

    ANIA ! czy jesteś ślepa czy w Jaworze nic nie zrobiono ? ANIU nie widzisz wyremontowanych szkół i przedszkoli ANIU  czy nie widzisz wyremontowanego rynku  ANIU czy nie widzisz wyremontowanych legnickiej staromiejskiej chrobrego ANIU nie widzisz sali sportowej i boiska w SP 5 ANIU nie widzisz zagospodarowanego Jawornika ANIU nie widzisz wyremontowanego Parkowej obecnie Ecmen ANIU nie widzisz co zmieniło sie w Parku Pokoju i wiele wiele innych mniejszych i wiekszych inwestycji na kilkadziesiąt milionów ANIU ANIU ANIU z PO  nienawiść zalała ci oczy idx do okulisty może to zaćma radze jak najszybciej !
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        ANIA ! czy jesteś ślepa czy w Jaworze nic nie zrobiono ? ANIU nie widzisz wyremontowanych szkół i przedszkoli ANIU  czy nie widzisz wyremontowanego rynku  ANIU czy nie widzisz wyremontowanych legnickiej staromiejskiej chrobrego ANIU nie widzisz sali sportowej i boiska w SP 5 ANIU nie widzisz zagospodarowanego Jawornika ANIU nie widzisz wyremontowanego Parkowej obecnie Ecmen ANIU nie widzisz co zmieniło sie w Parku Pokoju i wiele wiele innych mniejszych i wiekszych inwestycji na kilkadziesiąt milionów ANIU ANIU ANIU z PO  nienawiść zalała ci oczy idx do okulisty może to zaćma radze jak najszybciej !
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: a]
    ado ANI•12 czerwca 2016 o 17:09

    jakby Ania inna była z Jawora to by wiedziała.Jak się niema wiedzy to się pychą nadrabia
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        jakby Ania inna była z Jawora to by wiedziała.Jak się niema wiedzy to się pychą nadrabia
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                [image: .......]
    .......do ANI•10 czerwca 2016 o 22:41

    widzę, właśnie wszystko zaczyna się dopiero zmieniać, brawo obecny burmistrz!
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        widzę, właśnie wszystko zaczyna się dopiero zmieniać, brawo obecny burmistrz!
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                [image: Poprostu Anna]
    Poprostu Annaanna inna•10 czerwca 2016 o 20:06

    Przez 12 lat nic nie robili???? A kto chwalil sie chociazby pieknym ryneczkiem jaworskim? Kto wystawil go do konkursu??? Juz naprawdę nie chce sie przytaczać wielu inwestycji, ktore zostały zrobione przez te 12 lat. To 150 mlionów zainwestowanych w Jaworze. Chodniki, szkoly, przedszkola odnowione, stermomodernizowane, sale, woda, cieplo przejęte przez miasto i wiele innych....a co stało sie z pieniędzmi, które miasto dostało dzieki poprzedniej władzy na wymianę calej instalacji chydraulicznej na trasie drogi , ktora miala być remontowane przez NDD? Oddano, bo się nie chciało, nie umiało zrobić odpowiedniej dokumentacji? rozpisac przetargów? A obietnice wybudowania sali widowiskowej, basenu, darmowej komunikacji??? Mam się cieszyc, ze miasto wystawiło trochę koszy na smieci, kilka skwerków, chodników i jeden plac zabaw dla dzieci??? Koleżanko anna inna - smiech mnie ogarnia jak z tych marnych inwestycji zrobionych przez prawie 2 lata rządów robi kolezanka wielkie halo!

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]11
    Lubię to: 11
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Przez 12 lat nic nie robili???? A kto chwalil sie chociazby pieknym ryneczkiem jaworskim? Kto wystawil go do konkursu??? Juz naprawdę nie chce sie przytaczać wielu inwestycji, ktore zostały zrobione przez te 12 lat. To 150 mlionów zainwestowanych w Jaworze. Chodniki, szkoly, przedszkola odnowione, stermomodernizowane, sale, woda, cieplo przejęte przez miasto i wiele innych....a co stało sie z pieniędzmi, które miasto dostało dzieki poprzedniej władzy na wymianę calej instalacji chydraulicznej na trasie drogi , ktora miala być remontowane przez NDD? Oddano, bo się nie chciało, nie umiało zrobić odpowiedniej dokumentacji? rozpisac przetargów? A obietnice wybudowania sali widowiskowej, basenu, darmowej komunikacji??? Mam się cieszyc, ze miasto wystawiło trochę koszy na smieci, kilka skwerków, chodników i jeden plac zabaw dla dzieci??? Koleżanko anna inna - smiech mnie ogarnia jak z tych marnych inwestycji zrobionych przez prawie 2 lata rządów robi kolezanka wielkie halo!
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    do p.APoprostu Anna•10 czerwca 2016 o 22:39

    miasto dostało po poprzednikach pieniądze? na waszym miejscu raczej wolałbym siedzieć cicho, zeby nie wyszły długi za jaw, chociazby osir, czy zlk, zejdź na ziemie
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        miasto dostało po poprzednikach pieniądze? na waszym miejscu raczej wolałbym siedzieć cicho, zeby nie wyszły długi za jaw, chociazby osir, czy zlk, zejdź na ziemie
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    anno innaanna inna•10 czerwca 2016 o 16:14

    ja Ci proponuje otworzyć oczy, chyba że żyjesz w jakimś swoim matrixie
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        ja Ci proponuje otworzyć oczy, chyba że żyjesz w jakimś swoim matrixie
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    BUanna inna•10 czerwca 2016 o 15:40

    chyba z SLD ,bo tam są ludzie roześmiani.
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        chyba z SLD ,bo tam są ludzie roześmiani.
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    Anna•10 czerwca 2016 o 13:21

    jaki przewodniczący  komisji  to taka inwestycja.
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        jaki przewodniczący  komisji  to taka inwestycja.
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    Trollolo•10 czerwca 2016 o 13:01

    Jak rozumiem zdaniem większości najlepiej siedzieć i nic nie robić. Przecież tam niedaleko jest Kościół Pokoju i pełno wycieczek tam przyjeżdża.
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        Jak rozumiem zdaniem większości najlepiej siedzieć i nic nie robić. Przecież tam niedaleko jest Kościół Pokoju i pełno wycieczek tam przyjeżdża.
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    ZulaTrollolo•10 czerwca 2016 o 20:09

    do Trollolo - owszem taka toaleta jest potrzebna, ale żeby z budowy czy renowacji starego srocha robic taka fetę jak z wielomilionowych inwestycji???
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        do Trollolo - owszem taka toaleta jest potrzebna, ale żeby z budowy czy renowacji starego srocha robic taka fetę jak z wielomilionowych inwestycji???
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Trollolo-u]
    Trollolo-uTrollolo•10 czerwca 2016 o 16:19

    mieszkańcy na publiczny szalet od lat czekają, ale w centrum miasta-w rynku-a nie na Placu Wolności
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        mieszkańcy na publiczny szalet od lat czekają, ale w centrum miasta-w rynku-a nie na Placu Wolności
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    anno innaTrollolo•10 czerwca 2016 o 16:17

    wycieczkom z Kościoła Pokoju bliżej do wc w Caffe "AUGUSTA VICTORIA" w Parku Pokoju niż do schronu z wc po drugiej stronie Placu Wolności, zwłaszcza, że parking znajduje się przy caffe
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        wycieczkom z Kościoła Pokoju bliżej do wc w Caffe "AUGUSTA VICTORIA" w Parku Pokoju niż do schronu z wc po drugiej stronie Placu Wolności, zwłaszcza, że parking znajduje się przy caffe
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    ajaTrollolo•10 czerwca 2016 o 16:14

    To zrobić na parkingu przy Kościele Pokoju .Wszyscy by mieli dostęp i bezpiecznie.
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        To zrobić na parkingu przy Kościele Pokoju .Wszyscy by mieli dostęp i bezpiecznie.
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    BUTrollolo•10 czerwca 2016 o 15:11

    Są jakieś przepisy Unijne,odnośnie toalet. A SLD się bawi kosztem wyborców,śmiechu co niemiara.
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        Są jakieś przepisy Unijne,odnośnie toalet. A SLD się bawi kosztem wyborców,śmiechu co niemiara.
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    ???Trollolo•10 czerwca 2016 o 13:17

    A może tak robić, to co się obiecywało przed wyborami?
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        A może tak robić, to co się obiecywało przed wyborami?
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    Daro???•10 czerwca 2016 o 14:41

    Trollo, może ty czekałeś na kibel pod ziemią, zamiast basenu, czy modernizacji budynków, ale nie gadaj że inni mieszkańcy. Pod koniec kadencji Urbańskiego była ankieta i jasno pokazała na co mieszkańcy czekają.
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        Trollo, może ty czekałeś na kibel pod ziemią, zamiast basenu, czy modernizacji budynków, ale nie gadaj że inni mieszkańcy. Pod koniec kadencji Urbańskiego była ankieta i jasno pokazała na co mieszkańcy czekają.
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    ????•10 czerwca 2016 o 14:15

    Czyli co w dwa lata niewiele z obietnic, a potem nagle wszystko zrobią?
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        Czyli co w dwa lata niewiele z obietnic, a potem nagle wszystko zrobią?
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    Trollolo???•10 czerwca 2016 o 13:23

    przecież z artykułu jasno wynika, że mieszkańcy na tę inwestycję czekali od lat. A po drugie, są jeszcze dwa lata kadencji.
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        przecież z artykułu jasno wynika, że mieszkańcy na tę inwestycję czekali od lat. A po drugie, są jeszcze dwa lata kadencji.
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    Ferdynand Kiepski•10 czerwca 2016 o 12:24

    Wszystko ładnie, pięknie ale wciąż nie ma pracy w tym kraju dla ludzi z moim wykształceniem.
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        Wszystko ładnie, pięknie ale wciąż nie ma pracy w tym kraju dla ludzi z moim wykształceniem.
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    BU•10 czerwca 2016 o 11:45

    OBIEKT JUŻ BYŁ I SIĘ NIE SPRAWDZIŁ,KIEDYŚ TAM BYŁ PIĘKNY SKWEREK A RONDA JAK NIE BYŁO TAK NIEMA NIE WSPOMINAJĄC O FALUJĄCEJ ULICY.
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        OBIEKT JUŻ BYŁ I SIĘ NIE SPRAWDZIŁ,KIEDYŚ TAM BYŁ PIĘKNY SKWEREK A RONDA JAK NIE BYŁO TAK NIEMA NIE WSPOMINAJĄC O FALUJĄCEJ ULICY.
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    ZulaBU•10 czerwca 2016 o 20:10

    Chyba nawet trudne byloby dojście...
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        Chyba nawet trudne byloby dojście...
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                [image: to jakieś nieporozumienie]
    to jakieś nieporozumienie•10 czerwca 2016 o 10:47

    zdaniem wielu mieszkańców, to coś co jest pod ziemią nie nadaję się współcześnie do wykorzystania - OSOBY NIEPEŁNOSPRAWNE przy konfrontacji ze stromymi 3-4 metrowymi schodami nie dadzą sobie rady, winda dla osób na wózkach inwalidzkich to jakieś 100.000 zł. Poza tym kto będzie chciał skorzystać z toalety pod ziemią, gdzie po zejściu do ciasnego i ciemnego bunkra zostajesz sam na sam - no właśnie z kim? kto tam będzie już czekał wieczorem na płeć piękną? I jeszcze jedno trzeba sobie zadać pytanie czy turyści korzystający z kościoła pokoju i wysiadający np. przy ul. Rapackiego będą lecieli przez cały park, obchodzili niebezpieczne skrzyżowania przy Placu Wolności - bez przewodnika tam nie dotrzesz, chyba że oznakujemy tam specjalną ścieżkę pod nazwą "szlak pilnej potrzeby". Należy zadać pytanie ile dziesiątek lub setek tysięcy złotych będzie to kosztowało gminę, z jakiś środków to sfinanujemy? kto tego dopilnuje aby nie zdewastowano? - przykład dworzec i jego przejście podziemne
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        zdaniem wielu mieszkańców, to coś co jest pod ziemią nie nadaję się współcześnie do wykorzystania - OSOBY NIEPEŁNOSPRAWNE przy konfrontacji ze stromymi 3-4 metrowymi schodami nie dadzą sobie rady, winda dla osób na wózkach inwalidzkich to jakieś 100.000 zł. Poza tym kto będzie chciał skorzystać z toalety pod ziemią, gdzie po zejściu do ciasnego i ciemnego bunkra zostajesz sam na sam - no właśnie z kim? kto tam będzie już czekał wieczorem na płeć piękną? I jeszcze jedno trzeba sobie zadać pytanie czy turyści korzystający z kościoła pokoju i wysiadający np. przy ul. Rapackiego będą lecieli przez cały park, obchodzili niebezpieczne skrzyżowania przy Placu Wolności - bez przewodnika tam nie dotrzesz, chyba że oznakujemy tam specjalną ścieżkę pod nazwą "szlak pilnej potrzeby". Należy zadać pytanie ile dziesiątek lub setek tysięcy złotych będzie to kosztowało gminę, z jakiś środków to sfinanujemy? kto tego dopilnuje aby nie zdewastowano? - przykład dworzec i jego przejście podziemne
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    Zulato jakieś nieporozumienie•10 czerwca 2016 o 20:11

    Popieram.
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        Popieram.
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    Radekto jakieś nieporozumienie•10 czerwca 2016 o 12:18

    Same trafne spostrzeżenia. Myślę dokładnie to samo. Poza tym toaleta publiczna powinna być zarówno przy Kościele Pokoju, jak również w samym rynku, gdzie odór moczu doskwiera najbardziej. Nieporozumieniem jest ładować pieniądze publiczne w toaletę niedostępną dla niepełnosprawnych. Obecnie nikt nie czyni takich "inwestycji", które nie służą wszystkim, ale widać u niektórych radnych myślenie jeszcze z poprzedniej epoki.
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        Same trafne spostrzeżenia. Myślę dokładnie to samo. Poza tym toaleta publiczna powinna być zarówno przy Kościele Pokoju, jak również w samym rynku, gdzie odór moczu doskwiera najbardziej. Nieporozumieniem jest ładować pieniądze publiczne w toaletę niedostępną dla niepełnosprawnych. Obecnie nikt nie czyni takich "inwestycji", które nie służą wszystkim, ale widać u niektórych radnych myślenie jeszcze z poprzedniej epoki.
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    AXTIL•10 czerwca 2016 o 10:12

    Będę miał gdzie wypuścić krępujące gazy.... Teraz juz wiem co to jest inwestycja- gratuluje radni!!!
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        Będę miał gdzie wypuścić krępujące gazy.... Teraz juz wiem co to jest inwestycja- gratuluje radni!!!
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    GW•10 czerwca 2016 o 09:01

    Pan radny chyba w kabarecie powinien spróbować sił, od wczoraj nie mogę przestać śmiać się z tego wiekopomnego wydarzenia i milowego kroku w inwestycjach miejskich. Było obiecywane co innego: remont basenu letniego, budowa hali widowiskowej, remont stadionu. A tu co? Kibelek, wiaty przystankowe i śmietniki...
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        Pan radny chyba w kabarecie powinien spróbować sił, od wczoraj nie mogę przestać śmiać się z tego wiekopomnego wydarzenia i milowego kroku w inwestycjach miejskich. Było obiecywane co innego: remont basenu letniego, budowa hali widowiskowej, remont stadionu. A tu co? Kibelek, wiaty przystankowe i śmietniki...
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    uważnyGW•10 czerwca 2016 o 09:09

    A wiesz, co to jest sarkazm???
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        A wiesz, co to jest sarkazm???
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    muważny•10 czerwca 2016 o 09:31

    myślę że równoważy z kitem jaki się wciska
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        myślę że równoważy z kitem jaki się wciska
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    PO Fakcie•10 czerwca 2016 o 08:51

    KOlejny sukces !!! Brawo brawo brawo ! Jeżeli o takich miejscach pracy wspominał Kandydat na Burmistrza w kampanii ...to gratuluję :)
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        KOlejny sukces !!! Brawo brawo brawo ! Jeżeli o takich miejscach pracy wspominał Kandydat na Burmistrza w kampanii ...to gratuluję :)
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    mieszkaniec•10 czerwca 2016 o 07:16

    Miny radnych ekipy burmistrza są nie do podrobienia ! Co najmniej jakby w Jaworze miał powstać Kosmodrom a nie zwyczajny kibel !
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        Miny radnych ekipy burmistrza są nie do podrobienia ! Co najmniej jakby w Jaworze miał powstać Kosmodrom a nie zwyczajny kibel !
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    Rmieszkaniec•10 czerwca 2016 o 09:03

    W każdym razie niezły odlot :D
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        W każdym razie niezły odlot :D
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                [image: hi ha]
    hi ha•10 czerwca 2016 o 07:12

    Ja p......lę ale wielka inwestycja !!!  Jak maja tak wyglądać WIELKIE inwestycje DLA JAWORA TO GRATULUJE PANU PRZEWODNICZĄCEMU najważniejszej komisji gospodarki I PANU BURMISTRZOWI
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    Toaleta miejska urasta do rangi symbolu inwestycyjnego szalaństwa jakie ogarnęło miasto w ostatnich miesiącach. Kilka skwerków, jedna wiata, czy budżet to wszystko udźwignie?
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    Myślałam, że chodzi o remont dworca, a tu z takim patosem o miejskim k.blu za przeproszeniem...
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    jak dobrze zrozumiałem chodzi o szalet miejski ?
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    Nie, o zamek piastowski...

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]1
    Lubię to: 1
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Nie, o zamek piastowski...
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                [image: hurra]
    hurra•9 czerwca 2016 o 23:37

    Tak jest! Uwalniamy energię!
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